
 

 

Rondvraag commissievergadering 2 november 2020 

 

Voorzitter, via de mail ontvingen wij het persbericht d.d. 29 oktober over de 

mening die de Noordoost Twente Gemeentes vragen aan inwoners. Mooi dat het 

nu ook in Dinkelland verspreidt wordt. Toch hebben wij op voorhand vragen 

hierover. 

 

1. Waarom hebben wij afgelopen dinsdagavond niet van het College gehoord 

dat dit deze week verzonden zou worden. Waarvoor hebben wij dit 

agendapunt: Informatie van het College? 

2. Wanneer krijgen wij als Commissie- en Raadsleden de vragen onder de 

ogen? Of moeten/kunnen wij ons als personen allemaal aanmelden? 

3. Daarnaast verzoeken wij u ons de vragen toe te sturen zodat wij een 

mening kunnen vormen over deze vragen. Passen ze in het geheel? Welke 

vragen dienen een verduidelijking? 

4. De enquête wordt verstuurd naar 15000 woonadressen in alle vier 

gemeentes. In totaal zijn er in alle 4 Gemeentes 39703 woonadressen. 

Van woonadressen mag je vanuit gaan dat ze op gas zijn aangesloten. 

5. Tijdens alle gesprekken over energietransitie kwam naar voren dat 

Gemeentes en inwoners samen deze kar moeten trekken. Waarom worden 

dan niet alle 39703 huishoudens aangeschreven.  

6. Denkt u dat u een unaniem besluit krijgt indien u niet alle woonadressen 

aanschrijft. Of gaat u er vanuit dat het gemiddelde voldoende is? 

7. Gaat u alsnog aangeven in DinkellandVisie dat inwoners zich ook kunnen 

aanmelden of de vragen te stellen? 

 


